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ten eerste

verder dat de minister van Financi-
en namens de Staat aan onteigen-
de efectenbezitters een schade-
vergoeding moet aanbieden voor 
de hen ontnomen bezittingen.

In het geval van SNS, de eerste 
en dusver enige keer dat deze in-
terventiewet werd ingezet, besloot 
minister van Financiën Dijsselbloem 
om efectenbezitters nul euro aan 
schadevergoeding aan te bieden.

Dat aanbod is vorig jaar ter 
beoordeling voorgelegd aan de 
Ondernemingskamer van het ge-
rechtshof Amsterdam (OK).

De OK besloot in juli 2013 dat 
niet op voorhand kon worden be-
paald dat nul euro een juiste ver-
goeding is en er extra onderzoek 
nodig is voordat het aanbod van de 
staat kan worden beoordeeld.

De advocaat-generaal vindt die 
constatering van de OK – een scha-
devergoeding van nul euro is niet op 
voorhand aannemelijk – onterecht. 
Ook het oordeel van de OK dat de 
minister zijn geboden schadever-
goeding niet goed of onvoldoende 
zou hebben gemotiveerd, schuift de 
advocaat-generaal terzijde.

en nu?
De Hoge Raad, het hoogste rechts-
college van Nederland, neemt ad-
viezen van de advocaat-generaal 
doorgaans over. Of dat ook in deze 

Sinds juni weet het beursgeno-
teerde Ordina dat er aanwijzingen 
waren voor fraude bij het bedrijf. 
Begin deze maand sprak Ordina 
voor het eerst over de kwestie in 
het openbaar. Toen lag het nieuws 
al op straat en was het eigen aan-
deel fors in waarde gedaald.

Waar rook is...
Als beleggers rook zien wachten ze 
het mogelijke vuur niet af.

Dat was ook het geval toen 
het televisieprogramma Zembla op 

heeft veel uit te leggen
ordina

1 oktober een uitzending aankon-
digde over een reeks aan moge-
lijke fraudegevallen bij ICT-bedrijf 
Ordina.

Nog voor uitzending van de 
reportage verloor het aandeel 
Ordina bijna een kwart van zijn 
waarde; een dag later nog eens 3 
procent. Het bedrijf uit Nieuwe-
gein had op de dag van de uitzen-
ding een persbericht doen uitgaan 
waarin het reageerde op de ont-
stane commotie.

Ordina blijkt al in juni te zijn 

kwestie het geval is, zal binnen eni-
ge maanden blijken.

Wat ook de uitkomst is, de zaak 
zal worden terugverwezen naar de 
OK. Indien de Hoge Raad de cassatie 
van de minister afwijst, zullen over-
eenkomstig de eerdere beschikking 
deskundigen worden benoemd.

vertrouWen
Volgt de Hoge Raad het advies van 
de advocaat-generaal dan zal de 
OK het aanbod van de minister tot 
schadeloosstelling van nul euro op-
nieuw moeten beoordelen met in-
achtneming van hetgeen de Hoge 
Raad daarover zal bepalen.

De VEB bestudeert het advies 
van de advocaat-generaal en ziet 
op voorhand geen reden te vrezen 
dat dit tot lagere compensatie van 
aandeelhouders en achtergestelde 
obligatiehouders zal leiden. De VEB 
is vol vertrouwen dat de OK onaf-
hankelijke onderzoekers zal benoe-
men die in deze zaak alsnog hun 
werk kunnen doen.

Wel betreurt de VEB dat de re-
cente ontwikkelingen voor nieuwe 
vertraging zorgen. Twintig maan-
den na dato weten aandeelhou-
ders nog steeds niet wat de waarde 
is van hetgeen hen is ontnomen.

Intussen blijft de VEB op meer-
dere vlakken in actie om op te komen 
voor gedupeerde SNS-beleggers.

er Is nog geen reden 
om te Vrezen dat 
de VertragIng tot 
lagere compensatie 
zal leiden


